



兹证明

东莞市齐乐实业有限公司

统一社会信用代码: 91441900MA4UJY3B7H

经营地址: 广东省东莞市大岭山镇大塘村厚大路旁鸿发工业园 A 栋一、二、四、五、六楼

注册地址: 东莞市大岭山镇大塘村厚大路旁鸿发工业园 A 栋

的信息安全管理体系适用于

手板、精密五金件和模具的设计、生产、销售

与东莞市齐乐实业有限公司 2018 年 8 月 8 日 V1.1 版本的适用性声明一致

已经 NQA 根据标准

ISO/IEC 27001:2013

信息安全管理体系

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其信息安全管理体系, 并由 NQA 进行监督。

本证书的有效性可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 和

SNQA 网站: www.snqa.com.cn 验证

Managing Director



015

Certificate Number

45104

Date:

11 September 2018

Valid Until:

11 September 2021

EAC Code:

17





This is to certify that the Information Security Management System of

Hlh Prototypes Co., Ltd.

Unified Social Credit Code : 91441900MA4UJY3B7H

Operation Address : Floor 1-2 & 4-6, Building A, Hongfa Industrial Park, Houda Road, Datang Village, Dalingshan Town, Dongguan City, Guangdong Province, China

Registered Address : Building A, Hongfa Industrial Park, Houda Road, Datang Village, Dalingshan Town, Dongguan City, Guangdong Province, China

applicable to

Design, production and sales of prototypes, precision hardware and mould in accordance with the Hlh Prototypes Co., Ltd. Statement of applicability Version V1.1 dated 8th August 2018.

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO/IEC 27001:2013

Specification for information security management systems

This registration is subject to the company maintaining management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

The validity of this certificate may be verified on both CNCA's website(www.cnca.gov.cn) & SNQA's website: www.snqa.com.cn

Managing Director



015

Certificate Number

45104

Date:

11 September 2018

Valid Until:

11 September 2021

EAC Code:

17

